## 先贤安息日学课 PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

# 旧约历史 OLD TESTAMENT HISTORY

#### 第 20 课 1888年5月19日 约瑟在法老面前

- 1. 什么是智慧? 伯 28: 28。
- 2. 谁是聪明人? 诗 111: 10。
- 3. 在约瑟的例子中,这如何被证实是正确的? 创 40。
- 4. 谁在两年后做了一个梦? 创 41:1。
- 5. 他梦见了什么? 第 2-7 节。
- 6. 是否有人能成功给法老解梦? 第8节。
- 7. 约瑟在监狱中的经历现在如何变得对他有利? 第 9-14 节。
- 8. 当约瑟来到法老面前时, 法老对他说了什么? 第 15 节。
- 9. 约瑟如何论到自己? 他把能力归因于谁? 第 16 节。
- 10. 在法老讲述了他的梦之后,约瑟如何解释它? 见第 25-31 节。
- 11. 他说梦的重复表明了什么? 第 32 节。
- 12. 他给了法老什么建议? 第 33-36 节。
- 13. 法老对这个建议有何看法? 第 37 节。
- 14. 法老认为谁最适合做约瑟所建议的工作?
- 第 38-40 节。
- 15. 法老将约瑟提拔到什么职位? 第 41-44 节。

### LESSON 20

May 19, 1888

#### JOSEPH BEFORE PHARAOH

- 1. What is wisdom? Job 28: 28.
- 2. Who have a good understanding? Ps. 111: 10.
- 3. How was this shown to be true in the case of Joseph? Gen. 40.
- 4. Who had a dream two years later? Gen. 41:1.
- 5. What was the dream? Verses 2-7.
- 6. What success did Pharaoh have in getting his dream interpreted? Verse 8.
- 7. How was Joseph's experience in prison now turned to his favor? Verses 9-14.
- 8. What did Pharaoh say to Joseph when he came before him? Verse 15.
- 9. What did Joseph say of himself, and to whom did he ascribe the power? Verse 16.
- 10. After Pharaoh had related his dream, how did Joseph interpret it? See verses 25-31.
- 11. What did he say the repetition of the dream indicated ? Verse 32.
- 12. What advice did he give to Pharaoh ? Verses 33-36.
- 13. What did Pharaoh think of this advice? Verse 37.
- 14. Whom did Pharaoh think was the most fit man for the work which Joseph had advised? Verses 38-40.
- 15. To what position did Pharaoh advance Joseph? Verses 41-44.

- 16. 哪节经文应验在约瑟在埃及的历史中? 诗 37: 32, 33。
- 17. 对于那些信靠并事奉耶和华的人,有什么确实的应许给了他们? 第5,6节。
- 16. What scripture was fulfilled in the history of Joseph in Egypt? Ps. 37 : 32,33.
- 17. What sure promise is given to those who trust and serve the Lord ? Verses 5,6.